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Vragen van de leden Van Helvert en Van der Molen (beiden CDA) aan de 
Minister van Infrastructuur en Milieu over nieuwe bruggen in de Afsluitdijk 
(ingezonden 29 mei 2017). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Voor 2050 nog geen nieuwe bruggen in de Afsluitdijk»?1 

Vraag 2
Klopt het bericht dat het nog wel zes jaar duurt voordat de beweegbare delen 
van de bruggen in de Afsluitdijk vervangen worden? Zo ja, wat is de oorzaak 
van de vertraging en kan de vertraging nog op een andere wijze worden 
ingelopen? 

Vraag 3
Klopt het dat de volledige bruggen, inclusief de funderingen, niet voor 2050 
vervangen zullen worden? Zo ja, wat is dan de oorzaak van de vertraging en 
kan die vertraging nog op een andere wijze worden ingelopen? 

Vraag 4
Kunt u een inschatting maken van het aantal storingen dat tussen nu en 2050 
zal plaatsvinden, aangezien juist die nieuwe bruggen een einde zouden 
moeten maken aan de vele storingen? 

Vraag 5
Kunt u ook een inschatting maken van de (maatschappelijke) kosten die die 
storingen met zich meebrengen onder meer voor het bedrijfsleven? 

Vraag 6
Klopt het dat veel storingen door temperatuurverschillen ontstaan? Zo ja, 
kunt u aangeven welk percentage van de geprognotiseerde storingen door 
temperatuurverschillen ontstaan?

1 Website Omrop Fryslân, 23 mei 2017 (http://www.omropfryslan.nl/nieuws/719509-voor-2050-
nog-geen-nieuwe-bruggen-de-afsluitdijk?amp)
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